

## ACTA DE LA JUNTA MUNICIPAL DEL DISTRITO NORTE

|                               |                       |
|-------------------------------|-----------------------|
| <b>Nº de Acta:</b>            | 4                     |
| <b>Carácter de la sesión:</b> | Ordinaria             |
| <b>Fecha de la sesión:</b>    | 29 de octubre de 2020 |
| <b>Hora inicio/fin:</b>       | 19:00 / 20:15         |
| <b>Lugar:</b>                 | Cámara Agraria        |

### **MIEMBROS ASISTENTES:**

|                         |   |
|-------------------------|---|
| Pilar Escuder Mollón    | Vicepresidenta (Grupo Municipal Socialista) |
| Clemente Agost Maner    | Vecino (Alcaldía)                           |
| Juan Luis Saura Vilar   | Vecino (Grupo Municipal Popular)            |
| Domingo Giménez Renau   | AAVV Según Molí                             |
| José Luis Sierra Bellés | AAVV Primer Molí                            |

### **MIEMBROS AUSENTES:** (\*) Excusan Asistencia.

Francesc Mezquita Patuel (\*)  
Paula Archelós Álvaro (\*)  
Mónica Sanmiguel Martí (\*)  
Marta Agut Andreu (\*)  
Laura Rubert Avinent (\*)  
M.ª Lledó Navarro i Centelles (\*)  
Francisco Cabañero Catalán (\*)  
Asensio Magraner Sanchis (\*)

### **SECRETARIA:** Dolores Benítez Guerrero.

Por la Vicepresidenta Ilma. Señora Concejala, Pilar Escuder Mollón, comprobado el “quorum” de asistencia, se procede a iniciar la sesión con los asuntos que figuran en el orden del día:

### **1º.- Aprobación, si procede del acta de la sesión de la Junta del Distrito celebrada el día de 1 de octubre de 2020.**

Se somete a consideración el acta de la sesión ordinaria de la Comisión de fecha 1 de octubre de 2020, la cual ha sido repartida con anterioridad junto a la convocatoria.

No manifestándose ninguna observación el acta se declara aprobada por asentimiento.

#### **- Toma la palabra la Sra. Vicepresidenta:**

Informa a los asistentes que vista la problemática de la pandemia, se están celebrando las reuniones de manera telemática. Indica que, probablemente, se tendría que plantear este sistema para las reuniones del Distrito. Todos los presentes indicaron que por su parte no habría ningún problema.

#### **- Toma la palabra la Sra. Secretaria:**

Informa a los asistentes de una comunicación de solicitud del Patronato de Deportes para la utilización del Pabellón Multiusos del Grupo San Agustín y San Marcos, como sede para la realización de clases de esgrima. No hubieron reparos por ninguno de los asistentes.



## **2º.- Ruegos y preguntas.**

### **1.- Ruego del vocal de la AAVV Según Molí.**

El Sr. Gimenez indica que en la zona del PAU Lledó III existen casas con pequeñas zonas ajardinadas que producen residuos de poda. Propone que en la zona de los contenedores se hiciera un pequeño apartado para que los vecinos depositen los restos de poda y sean recogidos periódicamente por los servicios municipales para compostaje.

### **2.- Ruego de la Vicepresidenta.**

La Sra. Escuder indica que en la calle Santa Barbara, frente al restaurante Etrusco está ubicado un contenedor marrón que es utilizado por el mencionado establecimiento. Los vecinos solicitan que este contenedor en concreto sea vaciado más amenudo o de no ser posible, que se revisen los días que se vacía para que sean más cercanos al fin de semana, ya que durante los viernes, sábados y domingos se llena rápidamente.

### **3.- Ruego del vocal de la AAVV Primer Molí.**

El Sr. Sierra indica que en la calle Estatuto, n.º 7 hay una valla portatil desde antes del confinamiento, ruega su retirada.

Denuncia que en las calle Ros de Ursinos, en los números 28 y 30 hay unos solares abandonados que tienen ratas.

### **4.- Ruego del vocal vecino del Grupo Municipal Popular.**

El Sr. Saura comenta que las denuncias vecinales sobre actos realizados en la Plaza Isabel La Católica sin autorización deberían ser notificados a la Policía Nacional, por ser temas que exceden a las competencias municipales.

La Sra. vicepresidenta indica que es conocedora de los hechos y asegura que la Policía Nacional ya está actuando.

### **5.- Ruego del vocal de la AAVV San Agustín y San Marcos (aportados por correo electrónico).**

1) Cambio de columpios en plaza Mariana Pineda. Están deteriorados y en mal estado. Los arreglaron esta semana pero están muy mal. Es solo un parche.

2) Iluminación calles del barrio. Durante el 2020 iba a haber un cambio en la iluminación del 100% de las farolas de la ciudad. Cuándo está pensado en el Grupo San Agustín y San Marcos.

3) Descampado final calle Córdoba, solicita si ya es propiedad municipal para empezar a actuar allí.

4) Solar delante del polifuncional (entrada cuadra Segunda), hace falta pasar una barredora para eliminar tachas y clavos que hay allí y que están provocando pinchazos en neumáticos.

### **6.- Ruego del vocal de la AAVV San Agustín y San Marcos (aportados por correo electrónico en representación del Grupo Tombatossals).**

1) Limpieza plaza situada junto a la Parroquia San Juan Bautista, en la Avd. Tombatossals.

2) Problema de ruidos en la plaza situada junto a la Parroquia San Juan Bautista, en la Avd. Tombatossals, provocados posiblemente por el bar situado en frente (Bar Cristina).

Y no habiendo más asuntos que tratar, se levanta la sesión, extendiéndose de ella la presente acta, que firman la Vicepresidenta y la Secretaria del Consejo.

( Documento firmado electrónicamente al margen )



## ACTA DE LA JUNTA MUNICIPAL DEL DISTRICTE NORD

|                               |                       |
|-------------------------------|-----------------------|
| <b>NÚM. d'Acta:</b>           | 4                     |
| <b>Caràcter de la sessió:</b> | Ordinaria             |
| <b>Data de la sessió:</b>     | 29 de octubre de 2020 |
| <b>Hora inici/fi:</b>         | 19:00 / 20:15         |
| <b>Lloc:</b>                  | Cambra Agrària        |

### **MEMBRES ASSISTENTS:**

|                         |  |
|-------------------------|--|
| Pilar Escuder Mollón    | Vicepresidenta (Grup Municipal Socialista) |
| Clemente Agost Maner    | Veí (Alcaldia)                             |
| Juan Luis Saura Vilar   | Veí (Grup Municipal Popular)               |
| Domingo Giménez Renau   | AAVV Segón Molí                            |
| José Luis Sierra Bellés | AAVV Primer Molí                           |

### **MEMBRES ABSENTS:** (\*) Excusen Assistència.

Francesc Mezquita Patuel (\*)  
Paula Archelós Álvaro (\*)  
Mónica Sanmiguel Martí (\*)  
Marta Agut Andreu (\*)  
Laura Rubert Avinent (\*)  
M.<sup>a</sup> Lledó Navarro i Centelles (\*)  
Francisco Cabañero Catalán (\*)  
Asensio Magraner Sanchis (\*)

### **SECRETÀRIA:** Dolores Benítez Guerrero.

Per la Vicepresidenta Il·lma. Senyora Regidora, Pilar Escuder Mollón, comprovat el "quòrum" d'assistència, es procedix a iniciar la sessió amb els assumptes que figuren en l'orde del dia:

### **1º.- Aprovació, si és procedent de l'acta de la sessió de la Junta del Districte celebrada el 1 d'octubre de 2020.**

Se sotmet a consideració l'acta de la sessió ordinària de la Comissió de data 1 d'octubre de 2020, la qual ha sigut repartida amb anterioritat junt amb la convocatòria.

No manifestándose cap observació l'acta es declara aprovada per assentiment.

### **Pren la paraula la Sra. Vicepresidenta:**

Informa els assistents que vista la problemàtica de la pandèmia, s'estan celebrant les reunions de manera telemàtica. Indica que, probablement, s'hauria de plantejar este sistema per a les reunions del Districte. Tots els presents van indicar que per la seua banda no hi hauria cap problema.

### **Pren la paraula la Sra. Secretària:**

Informa els assistents d'una comunicació de sol·licitud del Patronat d'Esports per a la utilització del Pavelló Multiusos del Grup San Agustín i San Marcos, com a seu per a la realització de classes d'esgrima. No van haver-hi inconvenients per cap dels assistents.



## **2º.- Precs i preguntes**

### **1.- Prec del vocal de l'AAVV Segón Molí.**

El Sr. Gimenez indica que en la zona del PAU Lledó III hi ha cases amb xicotetes zones enjardinades que produïxen residus de poda. Proposa que en la zona dels contenidors es fera un xicotet apartat perquè els veïns depositen les restes de poda i siguin arreplegats periodicament pels servicis municipals per a compostatge.

### **2.- Prec de la Vicepresidenta.**

La Sra. Escuder indica que en el carrer Santa Bàrbara, enfront del restaurant Etrusco, està ubicat un contenidor marró que és utilitzat pel mencionat establiment. Els veïns sol·liciten que este contenidor en concret siga buidatge més amenudo o de no ser possible, que es revisen els dies que es buida perquè siguin més pròxims al cap de setmana, ja que durant els divendres, dissabtes i diumenges s'ompli ràpidament.

### **3.- Prec del vocal de l'AAVV Primer Molí.**

El Sr. Sierra indica que en el carrer Estatut, núm. 7 hi ha una tanca portàtil des d'abans del confinament, prega el seu retirada.

Denúncia que en el carrer Ros d'Ursinos, en els números 28 i 30 hi ha uns solars abandonats que tenen rates.

### **4.- Prec del vocal veí del Grup Municipal Popular.**

El Sr. Saura comenta que les denúncies veïnals sobre actes realitzats en la Plaça Isabel La Catòlica sense autorització haurien de ser notificats a la Policia Nacional, per ser temes que excedixen a les competències municipals.

La Sra. vicepresident indica que és coneixedora dels fets i assegura que la Policia Nacional ja està actuant.

### **5.- Prec del vocal de l'AAVV San Agustín i San Marcos (aportats per correu electrònic).**

1) Canvi d'engrunadores en plaça Mariana Pineda. Estan deteriorats i en mal estat. Els van arreglar esta setmana però estan molt malament. És només un pegat.

2) Il·luminació carrers del barri. Durant el 2020 hauria un canvi en la il·luminació del 100% dels fanals de la ciutat. Quan està pensat en el Grup San Agustín i San Marcos.

3) Descampat final carrer Còrdoba, sol·licita si ja és propietat municipal per a començar a actuar allí.

4) Solar davant del polifuncional (entrada quadra Segona), fa falta passar una barredora per a eliminar tatxes i claus que hi ha allí i que estan provocant punxades en neumàtics.

### **6.- Prec del vocal de l'AAVV SAN Agustín i SAN Marcos (aportats per correu electrònic en representació del Grup Tombatossals).**

1) Neteja plaça situada junt amb la Parròquia San Juan Bautista, en l'Avd. Tombatossals.

2) Problema de sorolls en la plaça situada junt amb la Parròquia San Juan Bautista, en l'Avd. Tombatossals, provocats possiblement pel bar situat davant (Bar Cristina).

I no havent-hi més assumptes que tractar, s'alça la sessió, estenent-se d'ella la present acta, que firmen la Vicepresidenta i la Secretària del Consell.

(Document firmat electrònicament al marge )

